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ACTA DE LA SESSIÓ Nº 5/2018, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL DOTZE DE JULIOL DE DOS MIL DIVUIT. 
 
Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 

dotze de juliol de dos mil divuit, essent les vint-i-una hores i trenta minuts (21:30 hores). 
 
Presideix el Sr. Alcalde D. Ricardo Requena Muñoz, assistint els regidors/es D. Manuel 

Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio 
Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); D. Antonio Pérez García, D. Fernando 
Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular); D. Vicente Tornero 
Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal Reiniciem Canals); i Dª Maria Celia 
Bononad Martínez (regidora no adscrita). 

 
Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita) abandona la sessió, no reincorporant-

se a la mateixa, durant el tractament del punt 9 de l'orde del dia, sent les 21:49 hores. 
 
D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Municipal Compromís) abandona la sessió, no 

reincorporant-se a la mateixa, durant el tractament del punt 9 de l'orde del dia, sent les 22:38 hores. 
 
 
No assisteixen D. Francisco López Trigueros ni D. Andrés José Carull Blasco (del Grup 

Municipal Popular) 
 
Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals.  
 
Per l'Alcaldia, després del tractament del assumpte del punt 8 de l'orde del dia de la sessió, 

sent les 21:43 hores del dia dotze de juliol de dos mil divuit, s'acorda una interrupció per uns minuts 
per a descans dels assistents i procedir a fotocopiar els precs i preguntes presentats pels regidors, 
continuant la sessió a les 21:46 hores del mateix dia. 

 
Havent-se comprovat la presència del President i del Secretari, així com l’existència del 

quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar 
d’acord amb el següent,  

 
 

ORDRE DEL DIA 
1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 

  

PART RESOLUTIVA 

   
 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE: 
 -Minuta 02 de 29 de març de 2018. 
 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 
 3.1.- PROPOSTA  DE L'ALCALDIA, DE 28 DE JUNY DE 2018, SOBRE CALENDARI ESCOLAR (DIES 

NO LECTIUS) PER AL PRÒXIM CURS ESCOLAR 2018-2019.  
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           3.2.-  DACIÓ DE COMPTE D’ESCRIT DEL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMÍS PER 

CANALS (REGISTRE D’ENTRADA MUNICIPAL NÚM 3288 DE 26-06-18), DE COMUNICACIÓ DE 
MODIFICACIÓ DE REPRESENTANT, TITULAR I SUPLENT, A LA MESA GENERAL DE NEGOCIACIÓ 
CONJUNTA DE PERSONAL FUNCIONARI I LABORAL. 

 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES.  
 
 4.1. PROPOSTA DE LA REGIDORIA DELEGADA D’ECONOMIA DE 29 DE JUNY DE 2018 
DE MODIFICACIÓ DE CREDITS MITJANÇANT CONCESSIÓ DE CREDITS EXTRAORDINARIS I 
SUPLEMENTS DE CREDITS FINANÇAT AMB EL ROMANENT DE TRESORERIA PER A 
DESPESSES GENERALS (EXP. 9/2018). 
 
 5.- ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
 

5.1.- PROPOSTA DE LA REGIDORA DE CULTURA AMB RELACIÓ A LA SOL·LICITUD DE 
CONTINUAR AMB L’ADSCRIPCIÓ DEL MUNICIPI DE CANALS AL CIRCUIT CULTURAL VALENCIA 
DE L’IVC PER A LA COORGANTZACIÓ I COPATROCINI DE LA PROGRAMACIÓ ESCÈNICA, 
MUSICAL I AUDIOVISUAL EN LES CIUTATS DE LA COMUNITAT VALENCIANA. 

 
 6.- ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 
 

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN 

           
 7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F. 

 
8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 

PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
            9. PRECS I PREGUNTES. 
 
............................................................................................................................................................ 
 
 

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS. 
  
 1.1. Es dona compte de la Sentència 202/18, de data 10 de juliol de 2018, del Jutjat  del C-A 
nº 6 Valencia, recaiguda en el PA nº 59/2018. La Sentència desestima el recurs formulat per la Sra. 
XXXXXXXXX contra l'Ajuntament i condemna en costes al recurrent.  
 
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
  
 1.2. Es dona compte de la Sentència 202/18, de data 29 de juny de 2018, del Jutjat  del C.A. 
nº 3 Valencia, recaiguda en el PO nº 174/2017. La Sentència desestima el recurs formulat pel Sr. 
XXXXXXXXX contra l'Ajuntament i condemna en costes al recurrent.  
 
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 1.3. Es dona compte de la Sentència 157/18, de data 11 de maig de 2018, del Jutjat  del C.A. 
nº 9 Valencia, recaiguda en el PO nº 07/2017. La Sentència declara inadmissible el recurs formulat 
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pel Sr. XXXXXXXXX contra l'Ajuntament i condemna en costes al recurrent. La Sentència és ferma. 
  
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
 1.4. Es dona compte de la Sentència 236/18, de data 30 de maig de 2018, de la Secc. 4ª de 
la Sala contenciosa administrativa del TSJ de la Comunitat Valenciana recaiguda en el recurs nº 
542/2015 y 557/2015. La Sentència desestima el recurs interposat per la Sra. XXXXXXX i estima el 
recurs interposat per l'Ajuntament de Canals contra “Resolucions del Jurat Provincial d'Expropiació 
Forçosa de València (exp. 235/2014). De data 25 de novembre de 2014, fixa com a preu just de sòl 
urbanitzable a Canals qualificat –dotacional equipament docent- en 75.039,86€, a raó de 138,30 
€/m2, per vinculació amb les fulles d'estima. La valoració efectuada ascendia el metre quadrat a 
405,49 €/m2”. S'anul·la la Resolució del Jurat Provincial d'Expropiació, s'estima el criteri de 
l'Ajuntament de Canals, es fixa el preu just en 17.449,61 €, més els interessos legals. Tot açò sense 
expressa imposició de costes. 
 
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
  
 1.5. Es dona compte de la Sentència 276/2018, d'11 de juny de 2018, del Jutjat social nº 13 
de València (Autos 227/2017). La Sentència estima la demanda formulada per XXXXXXX contra 
l'Ajuntament de Canals, declarant que la relació laboral entre les parts és de caràcter indefinida no 
fixa, des del 2 de novembre de 2005, condemnant a l'Ajuntament a estar i passar per les 
conseqüències d'aquesta declaració en la forma legalment prevista. 
 
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
  
 1.6. Es dona compte de la Sentència 228/2018, d'11 de juny de 2018, del Jutjat social nº 13 
de València (Autos 227/2017). La Sentència estima la demanda formulada per XXXXXXX contra 
l'Ajuntament de Canals, declarant que la relació laboral entre les parts és de caràcter indefinida no 
fixa, des del 13 de novembre de 2006, condemnant a l'Ajuntament a estar i passar per les 
conseqüències d'aquesta declaració en la forma legalment prevista. 
 
 La Corporació Municipal queda assabentada. 
 
  
 2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE:  
 
 -Minuta 02 de 29 de març de 2018. 
  
 Pel Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) es plantejà, en el Ple de trenta-u de maig 
de dos mil divuit (nº 3), una observació a l'esborrany de l'acta de la sessió de 29 de març de 2018 (nº 
2), concretament en la pàgina 82, en el punt 9.13. 
 Com a conseqüència, a expenses de revisar la gravació, quedà damunt la taula l’assumpte. 
 
 S’ha emes informe de la Secretaria General de data 1 de juny de 2018 en el que s’assenyala: 

 “INFORME RESPECTE A LES OBSERVACIONS EFECTUADES A L’ESBORRANY DE L’ACTA DEL PLE DE DATA 29 DE MARÇ DE 2018 

(MINUTA 02). 

 En l’esborrany del Acta de la sessió nº 3 del darrer 31 de maig de 2018 consta: 

 “2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS D’ACTES CORRESPONENTS A LES SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT 
PLE:  
 -Minuta 02 de 29 de març de 2018. 
  
 Pel Sr. Pérez García (del Grup Municipal Popular) es planteja una observació a l'esborrany de l'acta, concretament en la pàgina 82, 
en el punt 9.13 consta la intervenció del Sr. Tornero Soriano i ha de ser un error perquè ni la pregunta la formula ell ni és el qui la contesta.  
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 El Sr. Secretari assenyala que no hi ha inconvenient en revisar la gravació. 
   
 El Sr. Alcalde planteja deixar l’assumpte damunt la taula fins que es facen les comprovacions pertinents. 
 
 El Sr. President sotmet a votació sense més tràmits la proposta de deixar l’assumpte  damunt la talula, donant el següent 
resultat: Vots a favor: 17, corresponents als Srs./Sres. D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del 
Grup Municipal Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Municipal 
Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup 
Municipal EUPV D. Antonio Pérez García, D. Francisco López Trigueros, D. Fernando Gimenez Alcalde, Dª Andrea Sisternes Martorell i D. Andrés 
José Carull Blasco (del Grup Municipal Popular); D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco (del Grup Municipal Reiniciem 
Canals); i Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap. 
 

Pel que queda damunt la taula l’assumpte.” 
 

 Revisada la gravació de la sessió de 29 de març de 2018 efectivament hi ha un error de transcripció. Qui intervé en el 

punt 9.13 (pag. 82 de l’esborrany) no és el Sr. Tornero Soriano sinó el Sr. Pérez Garcia.  

 -Per tant on diu  

Sr. Tornero Soriano: Únicament una puntualització, en la comissió no es va fer cap estudi perquè no es van arribar ni a tractar, 
però bo. 
 Deu dir 

Sr. Pérez García: Únicament una puntualització, en la comissió no es va fer cap estudi perquè no es van arribar ni a tractar, però 
bo. 
 -I on diu  

Sr. Tornero Soriano: Bé jo tinc un altre concepte de debatre. Ací ho deixe. 
 Deu dir 

Sr. Pérez García: Bé jo tinc un altre concepte de debatre. Ací ho deixe.” 
 
 Per tant consta l’existència de errada. 
 
 Per l’Alcaldia es proposa l’aprovació de l’acta esmenant l'error detectat en el sentit 
assenyalat en l’informe de la Secretaria: en el punt 9.13 (pag. 82 de l’esborrany): 

 -On diu  
Sr. Tornero Soriano: Únicament una puntualització, en la comissió no es va fer cap 

estudi perquè no es van arribar ni a tractar, però bo. 
 Deu dir 

Sr. Pérez García: Únicament una puntualització, en la comissió no es va fer cap 
estudi perquè no es van arribar ni a tractar, però bo. 
 -I on diu  

Sr. Tornero Soriano: Bé jo tinc un altre concepte de debatre. Ací ho deixe. 
 Deu dir 

Sr. Pérez García: Bé jo tinc un altre concepte de debatre. Ací ho deixe.” 
  
 El Sr. President sotmet a votació sense més tràmits la proposta d’aprovació del acta 
esmenant l’error detectat, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. 
D. Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup 
Municipal Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles 
Pérez Pastor (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch 
Orts (del Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); D. 
Antonio Pérez García,  D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup 
Municipal Popular); D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); i Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; 
Abstencions: Cap. 
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 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama aprovada, amb l’esmena 
assenyalada, la Minuta 02 de 29 de març de 2018.  
 
 
 3. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
COORDINACIÓ ADMINISTRATIVA, BENESTAR SOCIAL I GOVERN OBERT. 
 

3.1. PROPOSTA DE L'ALCALDIA, DE 28 DE JUNY DE 2018, SOBRE CALENDARI 
ESCOLAR (DIES NO LECTIUS) PER AL PRÒXIM CURS ESCOLAR 2018-2019.  

 
Es dóna compte de la Proposta d’acord  de l’Alcalde, de data 28 de juny de 2018, que va ser 

dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Coordinació administrativa, 
Benestar social i Govern obert, en sessió celebrada el dia 5 de juliol  de 2018 (sessió 8/2018), i que se 
sotmet a votació en el present punt. 

. . . 
 
 No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta esmenada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles Pérez 
Pastor (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del 
Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); D. Antonio 
Pérez García,  D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
Popular); D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); i Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; 
Abstencions: Cap. 
 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTS 
1.- En sessió de data 18 de juny de 2018, reunit el Consell Escolar Municipal i després d’una 

deliberació i  basant-se en les propostes dels centres educatius i dels agents educatius, tinguem com 
referència les directrius de la Jefatura de la Direcció Territorial d’Educació, presentades per la 
Inspectora d’Educació, de la localitat s’assenyalen com dies no lectius, el següents: 

 
- 02 de novembre de 2018. 
- 16 de gener  de 2019. 
- 18 de gener  de 2019.  

FONAMENTS JURÍDICS 
A.- L’Ordre 11 de juny de 1998, de la Conselleria de Cultura, Educació i Ciencia, estableix els 

criteris generals pel que es regix el calendari escolar per a tots els centres docents de la Comunitat 
Valenciana i en els articles 4º y 5º, assenyala: 

 
“Quart. 

1. Seran dies no lectius, durant el curs escolar, les dates determinades cada any natural 
como inhàbils a efectes laborals en la Comunitat Valenciana i els dies festius de 
caràcter local determinats en cada municipi segons Real Decret 2001/83, de 28 de 
juliol. 

2. La Direcció General de Centres Docents podrà establir altres dies no hàbils, a efectes 
escolars, quan obedisca a una millor organització de les activitats lectives. 

 Quint. 
1. Sense perjudici de les festes laborals, establertes en l’àmbit local segons Real Decret 

2001/1983, de 28 de juliol, els ajuntaments, previ acord del Consell Escolar Municipal, 
podran proposar un màxim de tres dies festius, a efectes escolars, d’entre els 
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declarats lectius en el calendari, deguent existir coincidència entre les festes de la 
localitat que se celebren períodes no vacacionals i les dies als que es refereix el 
present paràgraf. 

2. Es competència del Director Territorial de Cultura i Educació l’autorització dels  dies 
festius establerts en el paràgraf anterior. A tal finalitat, els ajuntaments remetran, 
abans del 20 de juliol anterior al curso escolar de que se tracte, la relació de dies que 
es proposa es declaren com no lectius, adjuntant a la mateixa certificació de l’acord 
pres al respecte pel Consell Escolar Municipal, quan estiga constituït. 

3. En el supost de que no se remitiren la proposta indicada en el paràgraf anterior, el 
Director Territorial determinarà d’ofici les dates en que s’establiran les dies festives 
escolars de cada localitat.” 

 
Per tant  el Ple acorda: 
 
PRIMER. - Fer seua la proposta formulada pel Consell escolar municipal i, per tant, proposar a la 

Direcció Territorial d’Educació, com a dies no lectius per al pròxim curs escolar 2018/2019, els següents: 
- 02 de novembre de 2018. 
- 16 de gener  de 2019. 
- 18 de gener  de 2019. 
 

            SEGON. - Donar trasllat del present acord  a la Direcció Territorial d’Educació, a la regidoría 
d’Educació i als distints Consells Escolars de Centres, per al seu coneixement i efectes.” 
 
 
           3.2.  DACIÓ DE COMPTE D’ESCRIT DEL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL 
COMPROMÍS PER CANALS (REGISTRE D’ENTRADA MUNICIPAL NÚM 3288 DE 26-06-18), DE 
COMUNICACIÓ DE MODIFICACIÓ DE REPRESENTANT, TITULAR I SUPLENT, A LA MESA 
GENERAL DE NEGOCIACIÓ CONJUNTA DE PERSONAL FUNCIONARI I LABORAL. 
 
 Es dona compte de l’esmentat escrit, del que també es dona compte en la Comissió Municipal 
Informativa de Coordinació administrativa, Benestar social i Govern obert, en sessió celebrada el dia 
5 de juliol  de 2018 (sessió 8/2018): 
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 El Ple queda assabentat. 
 
 
 
 4. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL 
D’ECONOMIA I ESPECIAL DE COMPTES.  
 
 4.1. PROPOSTA DE LA REGIDORIA DELEGADA DE ECONOMIA DE 29 DE JUNY DE 
2018 DE MODIFICACIÓ DE CREDITS MITJANÇANT CONCESSIÓ DE CREDITS 
EXTRAORDINARIS I SUPLEMENTS DE CREDITS FINANÇAT AMB EL ROMANENT DE 
TRESORERIA PER A DESPESSES GENERALS (EXP. 9/2018). 
 

Es dóna compte de la Proposta d’acord  l’Alcalde de  29 de juny de 2018 (original en castellà) 
que va ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa d’Economia i Especial de 
Comptes, en sessió celebrada el dia 5 de juliol de 2018 (sessió 9/2018), i que se sotmet a votació en el 
present punt.  

. . . 
 

 No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta esmenada, donant el següent resultat: Vots a favor: 12, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles Pérez 
Pastor (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del 
Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); D. Antonio 
Pérez García,  D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
Popular); D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); i Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; 
Abstencions: 3, corresponents als Srs./Sres D. Antonio Pérez García,  D. Fernando Gimenez 
Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal Popular). 
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 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 
 

“ANTECEDENTES 
 

I.- Providencia de Alcaldía de incoación de expediente y posible destino del superávit 
presupuestario. 
 

II.- Informe de la intervención de fecha 26 de junio sobre el destino del superávit 
presupuestario. 

 
III.- Memoria de Alcaldía de conformidad con la Base de ejecución 7.2 del vigente presupuesto 

y el artículo 37.2 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, justificativa de la necesidad de la 
aprobación del expediente de modificación de créditos en la modalidad de Crédito Extraordinario o 
suplementos de crédito. 

 
IV.- Informe de la intervención municipal de 29 de junio de 2018, con las observaciones que se 

advierten. Enterado de su contenido.  
 
 A los que son de aplicación los siguientes 
 

FUNDAMENTOS JURÍDICOS 
 

A.- Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad 
Financiera (artículos 3, 4, 11 12, 13, 21, 23, 32 y disposición adicional sexta). 

 
B.- Real Decreto 1463/2007, de 2 de noviembre, por el que se aprueba el reglamento de 

desarrollo de la estabilidad presupuestaria, en su aplicación a las Entidades Locales (artículo 16). 
 
C.- Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, (TRLRHL) que aprueba el texto refundido 

de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, en relación al Principio de Estabilidad 
Presupuestaria (artículos 169, 170, 172, 182 y disposición adicional decimosexta). 

 
D.- Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, por el que se desarrolla el Capítulo I del Título VI, de 

la Ley 39/1998, de 28 de diciembre, Reguladora de las Haciendas Locales, en materia de 
presupuestos (artículos 34 a 38). 

 
E.- Las Bases 6ª y 7ª de las de Ejecución del Presupuesto vigente. 

 
F.- El órgano competente para su aprobación es el Pleno, conforme a lo dispuesto en los 

artículos 177.2 del TRLRHL; así como en el artículo 37.3 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, 
según los cuales la aprobación de los expedientes de concesión de créditos extraordinarios y 
suplementos de créditos, previo informe de la intervención, será sometido por el Presidente a la 
aprobación del Pleno de la Corporación. 

 
G.- De conformidad con el art. 169 en relación con el 179.4 del TRLRHL, aprobada inicialmente 

la modificación presupuestaria, se expondrá al público, previo anuncio en el boletín oficial de la 
provincia, por 15 días, durante los cuales los interesados podrán examinarlo y presentar 
reclamaciones ante el Pleno. La modificación se considerará definitivamente aprobada si al término 
del período de exposición no se hubiesen presentado reclamaciones; en caso contrario, se requerirá 
acuerdo expreso por el que se resuelvan las formuladas y se apruebe definitivamente la modificación.  
 
 En base a lo anterior, el Pleno acuerda: 
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Primero. - Aprobar inicialmente el expediente de modificación de créditos 9/2018, con cargo al 
remanente líquido de tesorería, conforme al siguiente detalle: 

 

PROPUESTA MODIFICACIÓ DE CRÈDITS Nº 9/18 CRÈDITS EXTRAORDINARIS i SUPLEMENTS 

Codi Descripció Import 

Inversions financerament sostenibles  95.000,00 

10 93302 63200 Adm. Gral. Rehabilitació Centre social Aiacor 45.000,00 

17 16101 63200 Substitució inst. aigua potable i clavegueram c/ Mig 50.000,00 

Suplements de crèdits y crèdits extraordinaris  332.804,25 

10 92000 Multiaplicación  incremento retribuciones (LPGE 2018) 37.246,26 

10 92000 Multiaplicación Atrasos del personal. Inc. retribuciones (LPGE 2017) 15.000,00 

10 93300  63200  Adm. Gral. Rehabilitació Edificis 30.000,00 

16 92000 62600 Plá de modernització i administració electrònica 10.000,00 

17 16020 22501 
Cànon abocament confederació hidrografica Xùquer. 
Pasius contingents 60.000,00 

31 33810 63200 
Execució mesures de seguretat en el perimetre de la 
Foguera de Canals 50.000,00 

33 33210 16000 
Cultura. Seguretat social. Regularització acta liquidació 
2014/18 37.514,19 

35 34210 63200 Reforma del Pavelló 20.000,00 

35 34220 63200 Reforma del Poliesportiu 30.000,00 

43 15320 61900 Vies públiques. Reposició infraest. i béns 30.000,00 

44 15000 62300 B.Obres y serveis Adquisic. Vehicle industrial 13.043,80 

TOTAL     427.804,25 

   FINANCIACIÓ CRÈDITS EXTRAORDINARIS Y SUPLEMENTS 

Codi Descripció Import 

87000 Romanent de Tresoreria per a despeses generals 427.804,25 

      

TOTAL 427.804,25 

 
Segundo. -  Someter el expediente de modificación presupuestaria inicialmente aprobado, a 

información pública durante 15 días, previo anuncio en el boletín oficial de la provincia, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar reclamaciones ante el Pleno. 

 
Tercero. - La modificación presupuestaria se considerará definitivamente aprobada, si al 

término del periodo de exposición no se hubieran presentado reclamaciones, de conformidad con lo 
dispuesto en el artículo 169.1 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se 
aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, debiendo cumplirse el 
trámite de su publicación, resumido por Capítulos, en el BOP y en el Tablón de Anuncios de este 
Ayuntamiento. 
 
 Cuarto. - Remitir copia de la referida modificación a la Administración General del Estado y a 
la Comunidad Autónoma” 
 
 
 5. ASSUMPTES DICTAMINATS PER LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE 
SOCIETAT, CULTURA, D’URBANISME I MEDI AMBIENT. 
 

5.1. PROPOSTA DE LA REGIDORA DE CULTURA AMB RELACIÓ A LA SOL·LICITUD DE 
CONTINUAR AMB L’ADSCRIPCIÓ DEL MUNICIPI DE CANALS AL CIRCUIT CULTURAL VALENCIA 
DE L’IVC PER A LA COORGANTZACIÓ I COPATROCINI DE LA PROGRAMACIÓ ESCÈNICA, 
MUSICAL I AUDIOVISUAL EN LES CIUTATS DE LA COMUNITAT VALENCIANA. 
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Es dóna compte de la Proposta d’acord de la regidoria delegada de 13 de juny de 2018 que va 

ser dictaminada favorablement per la Comissió Municipal Informativa de Societat, Cultura, d’Urbanisme 
i Medi ambient, en sessió celebrada el dia 18 de juny de 2018 (sessió 8/2018), i que se sotmet a 
votació en el present punt. 

. . . 
 
 No produint-se  intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
proposta esmenada, donant el següent resultat: Vots a favor: 15, corresponents als Srs./Sres. D. 
Ricardo Requena Muñoz, D. Manuel Sanchis Polop i Dª Maria Celia Ibañez Belda (del Grup Municipal 
Gent de Canals); D. Antonio Sanchez Aguado, Dª Mª Jose Castells Villalta i D. Joan Carles Pérez 
Pastor (del Grup Municipal Compromis); D. Antonio Manuel Orea Pedraza i D. Andreu Lluch Orts (del 
Grup Municipal Socialista); D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV); D. Antonio 
Pérez García,  D. Fernando Gimenez Alcalde i Dª Andrea Sisternes Martorell (del Grup Municipal 
Popular); D. Vicente Tornero Soriano i D. Manuel Edgar Bellver Franco  (del Grup Municipal 
Reiniciem Canals); i Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita); Vots en contra: Cap; 
Abstencions: Cap. 
 
 Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD: 

 
“ANTECEDENTS 

 
 1.- Que amb data 15 d’octubre de 2014 es va signar el conveni, aprovat en Ple de 4 de juliol de 
2014, entre l’Ajuntament de Canals i Culturarts Generalitat per a la cogestió de la programació cultural 
del Circuit Culturarts amb una duració de quatre anys. 
 
 2.- Que amb data 11 de juny de 2018, per l’Institut Valencià de Cultura, es remet escrit relatiu a 
la formalització de l’adscripció del municipi de Canals al Circuit Cultural Valencià de l’IVC per a la 
coorganització i copatrocini de la programació escènica, musical i audiovisual en les ciutats de la 
Comunitat Valenciana. 
 
 3.- Coneixent el projecte Circuit Cultural Valencià de l’Institut Valencià de Cultura (Ens públic de 
la Conselleria d’Educació, Investigació, Cultura i Esport de la Generalitat Valenciana) del que venien 
formant part segons el conveni signat de data 15 d’octubre 2014. 
 
 4.- Coneixent els requisits mínims que han de tenir els ajuntaments i institucions públiques que 
vulguen adscriure’s,  concretament els de disposar: 

 D’un teatre o espai escènic de propietat o gestió municipal, concretament el CENTRE 
CULTURAL PAPA CALIXTE III. 

 D’un cinema o espai de projeccions audiovisuals de propietat o gestió municipal, 
concretament el CENTRE CULTURAL PAPA CALIXTE III. 

 D’un gestor cultural o programador cultural que s’encarrega de les tasques de programació, 
difusió, captació de públics i tramitacions administratives corresponents, concretament el 
funcionari XXXXXXXXXXXXXXXXX. 

 D’un pressupost mínim per tal d’assumir els costos derivats de la programació, entre els quals 
l’assumpció com a mínim del 50% dels caixets de la programació pactada. 

 D’una taxa o preu públic de les entrades, calculada a partir dels següents mínims:  
- 3 € per al teatre infantil i familiar. 
- 5 € per al teatre i la dansa dirigida a públic adult. 

 
Del pagament d’una entrada quedaran exclosos tots els espectacles de teatre i dansa de carrer. 

 
 5.- Coneixent les diferents modalitats a les quals pot adscriure’s qualsevol ajuntament valencià o 
universitat valenciana: 
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 Modalitat Teatre, Dansa i Circ – A: Programació d’un mínim de 10 espectacles professionals, 
2 dels quals han de ser de dansa. Del total dels espectacles, 7 hauran de ser de companyies 
valencianes. 

 Modalitat Teatre, Dansa i Circ – B: Programació d’un mínim de 6 espectacles de teatre, dansa 
i circ de companyies professionals valencianes (Incloent-hi com a mínim 1 de dansa). 

 Modalitat de Música: Programació d’un mínim de 5 concerts de grups professionals 
valencians, entre els quals, com a mínim, ha de figurar 1 en valencià. 

 Modalitat Lírica: Programació d’un mínim de 2 espectacles de sarsuela o òpera en format 
escènic i representada per companyies professionals valencianes. 

 Modalitat Cinema / Audiovisual Valencià: Programació d’un mínim de 2 sessions de 
curtmetratges valencians. 

 
6.- Coneixent les diferents aportacions a què es compromet l’Institut Valencià de Cultura, assumint 

fins a un màxim del 50% dels caixets, que el 2018 son: 

 Modalitat Teatre, Dansa i Circ – A: 15.000 € 

 Modalitat Teatre, Dansa i Circ – B: 6.000 €  

 Modalitat de Música: 5.000 € 

 Modalitat Lírica: 6.000 € 

 Modalitat Cinema / Audiovisual Valencià: 1.000 € 
 

7.- Coneixent els avantatges addicionals que comporta el fet de ser membre del Circuit Cultural 
Valencià pel que fa a la informació rebuda a les sessions de treball regulars, l’ajut per tal d’incentivar la 
presència dels programadors i gestors culturals de les institucions públiques adscrites en les fires 
valencianes d’arts escèniques, musicals i audiovisuals, i —entre d’altres— els tallers i/o cursos de 
formació que organitza l’Institut Valencià de Cultura o els acords de col·laboració amb altres institucions. 

 
8.- Que existeix informe favorable de la Cap de Servei de Desenvolupament Local i Serveis 

Púbics de data 12 de juny de 2018, en el qual fa constar que no procedeix informe de fiscalització 
atenent al que es disposa a la Base d'Execució 44-2º del Pressupost de 2018. 
 

FONAMENTS JURÍDICS 
 

A.- Considerant, l'article 25.2m, de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local (LRBRL). redactat conforme a l'establert per la Llei 27/2013, 27 desembre, de 
racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local, estableix que el Municipi exercirà en tot cas com a 
competències pròpies, en els termes de la legislació de l'Estat i de les Comunitats Autònomes, entre 
unes altres: 

 
m) Promoció de la cultura i equipaments culturals. 
 
B.- Considerant el previst en l'Article 57 -1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les 

Bases de Règim Local (*LRBRL). redactat conforme a l'establert per la Llei 27/2013, 27 desembre, de 
racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local, estableix: 

1. La cooperació econòmica, tècnica i administrativa entre l'Administració local i les 
Administracions de l'Estat i de les Comunitats Autònomes, tant en serveis locals com en assumptes 
d'interès comú, es desenvoluparà amb caràcter voluntari, sota les formes i en els termes previstos en les 
lleis, podent tenir lloc, en tot cas, mitjançant els consorcis o els convenis administratius que subscriguin. 

 
C.-  Considerant que és competència del Ple de l'Ajuntament l'aprovació del present acord, a 

tenor del que es disposa en l’article 22-2 de la llei 7/85 de 2 d'abril, de Bases de Règim Local. 
 

D.-  Considerant el previst en l’ Article 47 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora dels Bases 
de Règim Local (LRBRL). redactat conforme a l’establert per la Llei 27/2013, 27 desembre, de 
racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local: 
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1. Els acords de les corporacions locals s'adopten, com a regla general, per majoria simple dels 
membres presents. Existeix majoria simple quan els vots afirmatius són més que els negatius. 

2. Es requereix el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de les 
corporacions per a l'adopció d'acords en les següents matèries:… 

h) Transferència de funcions o activitats a altres Administracions públiques, així com l'acceptació 
de les delegacions o encomanes de gestió realitzades per altres administracions, llevat que per llei 
s'imposen obligatòriament.  

 
E.- De conformitat amb el que estableix la base 44.2 d’execució del Presupost vigent, no es troba 

subjecte a la fiscalització prèvia. 
 

A la vista del que s’ha exposat el Ple acorda: 
 
 PRIMER.- Sol·licitar continuar amb l’adscripció del municipi de Canals al Circuit Cultural Valencià 
en les modalitats de: 

 Modalitat Teatre, Dansa i Circ – A. 

 Modalitat Cinema / Audiovisual Valencià. 
 

SEGON. - Comunicar aquest acord als serveis municipals d’Intervenció i de Desenvolupament 
Local i Serveis Públics, als efectes escaients. 
 

TERCER. - Notificar aquest acord a l’Institut Valencià de Cultura.” 
 
 
 
 

 
 6. ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF). 

 
El Sr. Alcalde pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració 

del Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia. No es planteja cap. 
 

 
  7. DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA, D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL R.O.F. 

 
El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art. 42 del ROF, manifesta que s’han posat a 

disposició dels Srs/Sres. Regidors les resolucions adoptades des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat. 
 
 
8. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 

PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT ACORD DE DATA 14-07-15, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F.  

 
El Sr. Alcalde, manifesta que s’han posat a disposició dels Srs/Sres. Regidors els acords 

adoptats per la Junta de Govern Local per delegació del Ple des de l'últim Ple ordinari fins l’actualitat.  
 
Per l'Alcaldia, després del tractament del assumpte del punt 8 de l'orde del dia de la sessió, 

sent les 21:43 hores del dia dotze de juliol de dos mil divuit, s'acorda una interrupció per uns minuts 
per a descans dels assistents i procedir a fotocopiar els precs i preguntes presentats pels regidors, 
continuant la sessió a les 21:46 hores del mateix dia. 

 
9. PRECS I PREGUNTES. 

 
9.1. PREGUNTA DE LA REGIDORA NO ADSCRITA (SRA. BONONAD MARTÍNEZ) 
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El Sr. Sanchis Polop (del Grup Municipal Gent de Canals) assenyala que, jo mateix, si de 
cas després Mai que conteste, jo constància no la tinc, de totes maneres ens la fas arribar, ja he vist 
que es el nombre XXX de XXXXXXXXXXX i farem una actuació conjunta amb el departament de 
manteniment i vorem de que es tracta, si es un tema d’humitats haurà de vorer si hi ha possibilitats de 
filtracions o el que siga, que tels tècnics fasen l’informe pertinent.  

  
La Sr. Castells Villalta (del Grup Municipal Compromís) manifestant que, simplement  

corroborar, que jo tampoc tinc constància, però la busquem i ens posem en contacte en el 
departament  d’urbanisme i conjuntament valorem. Gràcies. 

 
Dª Maria Celia Bononad Martínez (regidora no adscrita) abandona la sessió, no reincorporant-

se a la mateixa, sent les 21:49 hores. 
 
 

 9.2. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
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La Sra. Ibañez Belda (del Grup Municipal Gent de Canals) manifestant que, ho mire, heu 

pregunte, vuic dir, se estaran fent, encara no s’han difós perquè encara no estaran acabades, heu 
busque. 

 
9.3. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
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El Sr. Alcalde assenyalant que, intentaré respondre ràpid, si hem quede falto de informació 
podem tractar-ho en un altre moment, anem a vorer el tema del camí de Aiacor, Canals, camí de la 
palmera, camí accés a Vicent Rius, i les cases que a hi tenim, es un camí que ens preocupa a tots 
dels que estem ací, per que evidentment fer una escola fa 26-27 anys en un lloc, on no hi ha cap 
accés, ja partís de un projecte inadequat de base, a partir de a hi poc a poc, s’ha intentat fer el que 
s’ha pogut, ací nosaltres vam partir de una premissa, en primer lloc vam reunir a totes les parts 
implicades, Ampa, col·lectiu de veïns d’Aiacor, Miravolvens, Zona Horts, ampa i claustre, tots els 
implicats diguérem, directament en el us de eixe camí, encara que al ser un camí del poble, es afecta 
a tots i els vam proposar un mesura transitòria, de moment, per a reduir possiblement els riscos, que 
era un únic sentit, un sentit, en una protecció per als vianants, fins que això es puguera resoldre de 
una manera urbanística adequada, , unànimement per totes les part presents en eixa reunió, es va dir 
que això no era la intensió que es pretenia, ni transitòriament i es va quedar apartada, en qualsevol 
moment es pot reprendre eixa solució transitòria per a reduir la falta de seguretat. 

Paral·lelament per a resoldre eixa situació d’eixe camí segons ens han informat els tècnics hi 
han dos possibilitats, una agarrar el camí que tenim, sinuós, tal qual esta, i expropiar  al llarg del 
camí, tant a esquerre i a dreta, tots els metros que fassen falta per a convertir el camí, pues en un 
camí ample, dos vials, una morera, enumeració, etc, tot lo que faria falta per a convertir eixe vial, pues 
en un vial me segur, això comporta en un ajuntament, en una administració local i en este ajuntament 
comportaria mols anys, me atrevís a dir i alguna dècada com es el cas que estem comprovant amb 
els terrens del institut, que va començar en el 2008, si no recorde mal  i estem en el 18, estem en el 
18 i encara no hem acabat, com es el proses del tal·lus, del l’Ermita , que portem 3 anys, des de el 
inici, bo es complexe no vol dir això que no se fassa, i l’altra opció, una segon  opció, era, com es va 
plasmar en eixa reunió basant-nos en els informes tècnics era desenvolupar urbanísticament totes les 
parcel·les existents, totes les parcel·les del poble, entre Canals i Aiacor, lo que suposa, pues hem 
parlant entre nosaltres, una acció de bombolla urbanística, per que es desenvolupar milers i milers de 
metres, quant Canals no requerís de vivenda, o al menys de eixes quantitats de vivenda, i el que 
suposa quan mous una urbanització de eixes característiques, que es que la gent te que pagar la 
urbanització, tot això per  aconseguir que per que com sabeu en el Pla General d’Ordenació  Urbana  
de Canals, l’Avinguda la Ermita es prolonga fins arribar a Aiacor donant accés en un vial de 14 
metres, zona de arbrat i de voreres de 2 metres de amplària, convertint amb tota la dignitat que seria, 
pues imagineu el carrer, eixe es el projecte que nosaltres sempre amb apostat i hem apostat de tal 
manera que vam desenvolupar un esborrany de projecte, de desenvolupar únicament i exclusivament 
el carrer, no tota la urbanització i amb eixe projecte li’l  vam presentar en primer lloc a la 
Vicepresidenta de la Diputació Dª Maria Josep Amigó, ací en l’Ajuntament i en segona instancia al  
expresident de la diputació Jorge Rodríguez en el seu despatx de l’alcaldia de Ontinyent, i els dos en 
van comprometre en que era un projecte  interesant i que la diputació anava a  tirant-lo  endavant,  i 
ahi estem, esta es la situació que tenim ara en aquest moment ,ni ha gent que s’ha interessat, hi han 
instàncies que han arribat, ara es veu que en el Ampa, al final com porte el àrea de educació també, 
soc conscient de algunes coses, es va decidir pues que tota la comunitat educativa anava a intentar 
pues demanar-ho tots a una veu no?. Per que era una manera de fer mes so, estic esperant a la 
recepció de totes les instancies per a respondre a tota esta comunitat, i evidentment com he fet 
sempre, com a regidor d’educació, en este cas per que meu preguntaven a mi per proximitat al acudir 
i al assistir als consells escolars, esta informació s’ha donat des del  primer moment, val? Gracies  
Vicent. 

 
El Sr. Tornero Soriano (del Grup Municipal Reiniciem Canals) manifestant que, perdó 

Ricardo al fer-ho públic no se si s’ha mogut altra vegada i si t’han demanat de nou valorar una 
possible solució transitòria o no. 

 
El Sr. Alcalde assenyalant que m’han demanat mes o menys el que hem demanen en les 

instancies, igual se me escapa algo, es el mateix, els agradaria que eixe tema es solucionara, vuic dir, 
es que en això estem tots, gràcies. 

 
 

 9.4. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 
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El Sr. Orea Pedraza  (del Grup Municipal Socialista) manifestant que, Edgar Bona nit, bona 
nit a tots i a totes, a vorer sobre la situació del parc Jaume I, si no recorde mal, te parle de memòria, 
en el mes de, be saps que, es va traure a licitació, la licitació va quedar deserta es a dir no es va 
presentar ningú interessat,  pese a les millores que jo crec que vam fer substancials en lo que es el 
quiosc, per que vam ampliar les dimensions i vam millorar la qualitat del servei que es podia prestar, 
no obstant es va quedar deserta. En el mes de gener, tornem a prendre el treball per a vorer que es el 
que tenim que millorar i lo que te puc dir, hui estem a dijous, el dimarts es que ja esta redactat el plec 
de tècnic, i estava acabant de redactar el funcionari el plec administratiu, i per lo tant espere, i aixina 
es el compromís que tinc en el departament, de que en este mes de juliol, en el que queda de mes de 
juliol eixca o puga eixir la licitació,  per que la veritat es que coincidís en tu, que el parc Jaume I, 
mereix tindre el quiosc obert i el servici que es donava abans o paregut en ple us, per lo tant, espere 
que en este mes de juliol eixca ja definitivament el plec i la licitació, gracies 

 
 9.5. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 

 



 
 
 

17 / 28 

 
 
 

El Sr. Garrido Centelles (del Grup Municipal EUPV) assenyalant que,  les 5 frases, perdona, 
5 frases que si extrauen de context tenen mol de suc, evidentment, però be anirem contestant-les una 
per una. 

Té el regidor d’esport predilecció per alguna de les escoles?, pues evidentment que no, a 
demes, no se per que, i quin motiu, es pot dir això en quant a la UD que te molta transcendència en el 
poble i coincidirem en això, ha sigut la que mes m’ha donat pel sac, i heu dic aixina, de totes les 
associacions, la que mes, com una contradicció, com puc tindre predilecció per a una i estar pegant-
me tant de garrot, no comprenc això jo, per tant no es aixina, les dos escoles per a mi totes son 
importants, son els xiquets, en definitiva, estiguen on estiguen. Evidentment que vaig dir lo de la 
escola de la UD, evidentment els pares que estan en la UD no estan en un altre lloc, estan que molts 
tenien moltes preocupacions, i consideraràs també que hi ha un  projecte prou seriós, per tant no 
comprenc esta pregunta en quina intencionalitat, la competitivitat evidentment si es sana, sempre 
sana, com que no me haguera agradat tindre una escola nomes, evidentment que si, però la 
competitivitat es sana, si te per objectiu la millora de les alumnes, evidentment, primer humanitat, 
després evidentment formativa  i després esportiva però la competitivitat si esta enfoca en eixe sentit 
es sana. 
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No te per que ser destructiva, i haurà una extra de la subvenció esportiva de la UD de Canals, 
en forma de conveni, si agarres tot el context de les subvencions son concurrents, si o si en este 
ajuntament però el camp de futbol de quatre camins, la gestió la te la federació i en este cas, cedida a 
la UD. Tenim mes de al voltant de 250 xiquets que tenim que gestionar com i de quina forma tenim 
que ubicar-los en els dos camps que tenim, per tant, quelcom tindrem que fer en relació açò, tant 
adjuntar les dos escoles, com es podem fer de quina forma es podem gestionar, i com la UD te, pot 
participar de una forma o altra, en eixe sentit heu deia, no era en un altre, cap sentit val?. 

 Creu de veritat que per la UD haguera sigut millor la subvenció nominal?. Sempre heu he 
pensat en la forma i el modus operandi que es feia o que vinguera duguin-se, però si t’agarres en tot 
el conteste, voràs com es diu que no es el objectiu la subvenció que volen finançar-se per ells 
mateixa i que després si, si la subvenció, si es ve la subvenció eixa es la dinàmica per això vaig incidir 
tant en que era un projecte que dins de la UD era la primera volta que ho sentia, la primera vegada, 
aleshores com no tinc que recolzar aquest sentit a este club, qui valora la idoneïtat i el projecte, a 
vorer me saltat alguna, per que hages pogut...?, son tots iguals per a mi, això es per a tots, no es per 
que la subvenció siga, era per, el modus operandi que venia fent-se, evidentment, que si la primera 
legislatura haguera fet un copia i pega no me hagueren arreat tant, per tant, i després haguera fet les 
coses millor però no ha pogut ser, però no ha pogut ser, val?. Qui valora la idoneïtat o no  de un 
projecte esportiu?, a vorer en aquest sentit, a vorer en general, per a tots els clubs ho faig el mateix, 
es a dir no faig la valoració, quant presenten el projecte per a la subvenció es valora per a tots. 
Evidentment si ni ha, a demes en este, en este projecte nou de la UD ni han events que si que es de 
veres que anem a vorer si tenen projecció per al poble, si son interesants i tal, pues, els valorarem de 
forma com valorem un altre club, un campionat provincial, un campionat tal, exactament igual, en eixe 
sentit heu vaig dir. Es a dir no anem a fer una privacitat, una cosa especial, per a la UD ,evidentment 
que no, però bo que si que els recolzarem en el que pugem en eixe sentit, que si fan un event el 
recolzarem; no, eixe club es privat, tots els clubs son privats, per tant la mateixa mesura la tenim per 
a tots els demes, esta fent-se aixina no entenc que, no se ha canviat res Vicent, seguim fen-ho per a 
tots igual, que evidentment que hi ha events que son mols mes representatius dins del poble, com 
son les 24 hores mateixa, evident que si, i aixina els recolzem però no vol dir que per això tinc privilegi 
al grup 4 camins que a promeses, no, son els dos iguals, lo que passa que les 24 hores son mol 
especials.  I la última es, no es que aquesta actitud greu comparatiu no, no se, teu dic sincerament, 
es que es re-buscar tant, que a vorer tots els clubs que vuigues, tots han criticat, per que? Pues per 
que tinc una manera de ser a lo millor molt impulsiva moltes vegades, que el alcalde ja meu diu 
moltes vegades, però es de veres, es per que per a que complixquen la norma, no per que per res 
mes i estan acostumats, i la frase venim fen-ho aixina, això s’ha fet tota la vida, i tot això, i això estem 
canviant-ho que es de veres que podíem ser mes àgils?, totalment te tota la raó,  es que es de veres 
que a lo millor dona la impressió de que m’he bolcat totalment a la UD? Pues no, evidentment no, 
seguís rebent trompades per la UD, seguís igual no se si te haure contestat. 

 
 9.6. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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El Sr. Pérez Pastor (del Grup Municipal Compromís) assenyalant que, val, mol bona nit, a 

totes i tots. En primer agrair la pregunta i el interès per part del Partit Popular, el dia de hui per a que 
jo pugi, aixina servirà per a que pugi informar, quina es la situació de la redacció dels llocs de treball , 
ja que s’ha posat en el cos de la pregunta, entraré per ahi, no?, per a dir que pareix que, el quatripartit 
segons diu el partit popular o el seu portaveu, ha decidit no,  retirar, però clar vull justificar, per que es 
va decidir fer eixa, diga’m, llevar, o no tindre en conter, o millor dit, negociar, eixa es la paraula 
adequa, negociar la relació del lloc de treball que va presentar, hi ha que dir-ho, en marc, febrer marc, 
no recordi be, però crec que va ser febrer- marc del 2015, el Partit Popular mai es va dur al endavant, 
mai es va negociar que s’haguera pogut dur a la mesa de negociació en el seu moment, per tant igual 
la pregunta la tenia que fer jo a ell, per que no es va dur a negociar en aquell moment? Quant entrem, 
quant assumim nosaltres la alcaldia, ens troben en el treball i les reunions que fem, en els diferents 
sindicats, ens donen a entendre que no van, de ninguna manera salvable, vull dir que tot allò que 
posa este document tècnic, no va ser assumit de ninguna manera per ningun sindicat, per tant, 
entenem que començar una negociació que no arribarà a ningun lloc pues, pues es va acordar, pues 
que no es negociaria, no es tiraria endavant el document. En data de desembre, gener, no recordi be, 
desembre-gener del 2018, perdona jo es que soc mol mal, tinc que mirar les coses si no, no me’n 
recorde, pues crec que va ser sobre desembre o gener del 2018, es va fer una contractació, no gener 
del 2018, no, perdo, si sí gener del 2018, estem al 2018, gener del 2018, estic dient-ho be, els treballs 
van començar després San Antoni del 2018, per tant segurament el contracte es firmaria sobre 
desembre del 2017, es va fer un contracte menor, lo que vol dir que, de moment vos va costar mols 
menys dines, del que va costar el de la Universitat de Valencià, en el que a més, tenia més coses, 
no? O siga, jo estic content per que es farà el mateix treball, no, intentarem que siga un treball mes 
consensuat entre l’ajuntament, entre la delegació de recursos humans i els sindicats, de fet, bo ara 
entraré a hi, i es va començar, es va fer a  banda de la relació dels llocs de treball, es va fer també 
una cosa que també es interesant que es la carta serveis, es possible que tot açò no li soni al senyor 
portaveu del Partit Popular, per que tot i que vam convocar a tots els grups de la oposició i del equip 
de govern, el Partit Popular no va acudir a les reunions de presentació del equip redactor que vam 
tindre, ací vam fer un Power Point, en el que vam presentar tan la relació de llocs de treball, com la 
carta serveis, que jo crec que son dos documents que seran molt, molt importants i positius, no?, per 
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a la organització i per a dir a la gent, no lo que fem, no? o siga  lo que fem dins i extraure el expedient 
al exterior per a que la gent coneix-ca el que fem a la administració, no van acudir a eixes 
presentacions, crec recordar, i per tant, evidentment i per això no saben, no? no saben en quina 
situació, o quin es el treball que es proposava, si estarà acaba o no estarà acabat el treball. A veure el 
treball es va contractar, com es un contracte menor es va fer per a un any de duració, com saps el 
contractes menors son per a un any de duració, segurament estarà acabat, lo que no se jo si estarà 
negociat, això esta mes complicat, a mi m’agradaria que abans de acabar la legislatura poguera estar 
apunt, però serà mol complicat, jo soc positiu, hui hem tingut, estem fent treballs, reunions constants, 
en els diferents departaments  per a la elaboració de la carta serveis, hui justament s’han reunit en el 
serveis o en les activitats millor dit, de fira i festes, cultura, educació i esports, s’ha treballat en la carta 
serveis, en l’aspecte de policia local, que es la primera que es va realitzar, de la qual es va fer un 
treball mol important i crec que, pues serà mol bo, i lo de benestar social també, urbanisme també la 
tinguem pràcticament elaborada, i per al dia 20 tinc una reunió amb l’equip redactor, de moment 
estem mirant el tema de l’organització, en aquella presentació que parlava abans , es va definir, no? 
que el nostre plantejament era fer, una RPT organitzativa, vol dir que el que va plantejar quant la va 
fer la universitat era una replica de lo hi havia, a la foto que tenia, i a partir de a hi, s’aplicaven el 
documents específics de destí, específics, exactament, nosaltres lo que plantegem i lo que planteja el 
equip redactor actual es fer una RPT organitzativa, vol dir que a banda de estudiar quins son els llocs 
de treball que hi ha en la casa, s’intentarà modificar l’organització per a millorar, per aprofitar i per que 
tinguem una organització, segons ells mateixa, diuen moltes vegades, no ja de la llei de Bases del 86 
si no de la transició o de abans de la transició, per tant, evidentment es un treball costos que hi haurà 
que negociar en la Mesa General  de Negociació i esperem tindre-lo apunt. El dia 20 es la es la 
reunió, parlaré en el equip redactor i si puc, si puguem, pues igual convidi a la gent per a que pugi 
conèixer en quina situació està, i fins on hem arribat, de moment l’únic que a banda de estar treballant 
en els qüestionaris, estan treballant els qüestionaris per a definir els llocs, també m’han passat un 
esborrat de quina serà el primer pas de este model d’organització.  

Jo vull compartir això en tots, de fet, hi ha per part del sindicats, també hi ha una Mesa 
d’avaluació, per a que no passi el que va passar en la anterior  vegada, que no es la primera vegada 
que passa, que una RPT es quedi en bajoqueta, es que crec0, que ha passat 3 o 4 vegades, este es 
el quart intent, jo esperi i vulguem, lo que demani es col·laboració simplement això, i t’agraeix 
novament que pugi, per lo menys explicar a la gent que estem treballant quelcom en les relacions de 
treball en recursos humans. 

 
El Sr. Pérez García  (del Grup Municipal Popular) manifestant que, dius que m’agraïsses que 

te pregunti , vols que te diga la veritat?, heu dubte, heu dubte  per que qualsevol pregunta que fem al 
Partit Popular, la vulgueu, li pugueu pegar, no, li pegueu la volta, i tragueu sempre si el regidor o el 
portaveu del Partit Popular a pogut vindre ha una reunió o no ha pogut vindre a una reunió, pues mira, 
el portaveu del grup popular vindrà, o no vindrà a les reunions, depenent de la disponibilitat per que, 
vostè deu saber que jo me dec a la meua faena, al meu treball i a un horari, i no tinc la flexibilitat i això 
també sobra ,eh Joan Carles, i jo en pense que sempre ha sigut educat i m’ha comportat, i jo crec 
pegar eixe badall quant estic parlant-e sobrava, val? 

 
El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, no se per que ta molestat, a vorer, tu fas política, o 

estàs fent una pregunta,  en la que intentes fer política,  jo te conteste a una pregunta i te molestes, 
bo es igual, ara te contestaré mes i te molestaràs mes per que com son mes, a demes busques en la 
maldita hemeroteca, bases les teues preguntes, estàs tu dient-me i pegant-me el sabó ara de que jo 
me enfade i tu busques en la hemeroteca per a plantejar preguntes en les que jo he dit coses en que. 

 
El Sr. Pérez García manifestant que, et sap mal això?. 
 
El Sr. Pérez Pastor assenylant que, no, d’eixam que acabe. Si Edgar en deixa acabar 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, Joan Carles..... 
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El Sr. Pérez García assenyalant que,  ara si , ara si que te sap mal 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, un moment... 
 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  no ara si que et sap mal. 
 
El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, es que porte un ple..., no vaig a entra a hi, perdo 

simplement nomes vaig a dir una cosa, a vorer, nosaltres vam convidar a tots els grups municipals del 
ajuntament de Canals a tots. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  perfecte. 

El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, i els grups municipals, ni han unipersonal com son els 
grups de Esquerra unida, que venen o no venen si podem,  i ni han 5 o 6 persones, a vorer jo te dit 
que si hagueres vingut a eixa, si haver-a vingut algú a eixa reunió, se haguéreu assabentat d’això, no 
heu vingut? No passa res, o siga, que vols que no heu diga?.   

 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  pues no ho dius, per que jo te faig unes preguntes i tu 

contestes a les preguntes, jo a vingut o no a vingut. 
 
El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, i Jo contestaré a lo que jo vulga.  
 
El Sr. Pérez García assenyalant que, també tens raó. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, per favor, per favor, jo puc dir per favor en tono mes alt, però 

crec que no toca, gracies als dos. Anem a continuar 
 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  tens mol mala ombra. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, per favor Toni, si ja hem acabat. 
 
El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, lo que demanaria, jo crec que no he faltat mai al 

respecte a ningú, per al·lusions o retires les preguntes o no ten conteste ni una altra pregunta, 
aleshores serà la mala ombra. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  pues no me contestes. 
 
El Sr. Pérez Pastor assenyalant que, li demane que retire, li demane al senyor alcalde que 

retire eixe insult que acaba de fer el portaveu del grup popular, que jo crec que li he parlat en respecte 
i li he contestat a una pregunta, crec que àmpliament, li demane que per favor que retire eixes 
paraules. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que, jo no vaig a retirar. 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, bo, anem a vore, anem a reconduir la situació per favor, has 

de dir alguna cosa de retirar alguna paraula? Pues constarà en el acta, avant per favor, la segona de 
les teues preguntes. 

 
 9.7. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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El Sr. Alcalde manifestant que, anem a vore, si es igual de important o mes per que conforme 
van passant els any, les situacions deficitàries pues, si no es resolen, continuen següent cada volta 
mes necessàries, te he de dir que si no s’ha impulsat des de el departament d’urbanisme general des 
de l’ ajuntament o des de el nou equip de govern, ha sigut per que em dedicat al voltant de la 
depuradora, parle de urbanísticament, ens em dedicat a treballar i em gastat tot el temps i els 
esforços en aconseguir un projecte que justetament hui, estava el següent pas, que es el de la 
substitució de tots els col·lectors aeris, del tram de la nostra depuradora, un treball que ni ha que 
agrair, a Joan Carles Pérez, que va estar duguen-to en la primera part de l’alcaldia, que vaig 
continuar jo posteriorment i que per tant em aconseguit que eixe projecte, que aproximadament, te 
parle de memòria, mig milió d’euros siga subvencionat íntegrament per una administració 
supramunicipal, en este cas la EPSAR, que serà qui el dura a terme, a hi, eixe es el motiu, em gastat 
tots els esforços urbanístics del tècnics, en al voltant de la depuradora corregir això, ni han mes 
temes però, sobre la depuradora, que probablement algun dia deuríem de tractar per a que  tots, per 
a donar mes llum, però hui me centraré a respondre tal em preguntes, gracies. 
 
 9.8. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
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El Sr. Orea Pedraza assenyalant que, bona nit de nou, gracies Toni, a vorer, vaig a començar 
un poc per el final, en este ple, com a equip de govern no puc correspondre com a partit socialista, 
vaig a respondre com a regidor de hisenda, primer que res i de veritat no va en cap de intenció, 
m’alegra que en recordes una pregunta que ha fet jo fa tan de temps i contestant-te a lo que tu 
preguntes, la primera pregunta, si es el ajuntament qui esta pagant el manteniment de quatre 
camins?, a vorer no esta pagant el manteniment de quatre camins, quant jo entre en la regidoria de 
patrimoni i en la de hisenda per que este es un problema conjunt, jo demane en nom del equip de 
govern, demanem un informe sobre els aspectes de funcionament de eixe conveni que existís entre el 
ajuntament de Canals i la federació valenciana i la federació espanyola de futbol, demanem un 
informe per a vorer, per que notaven que se estaven abonant una sèrie de despeses i jo volia tindre la 
tranquil·litat de que eixes despeses se estaven abonant de forma correcta. Lo que diu el informe que 
per suposat hauràs  tingut al teu abast, es que el conveni, la veritat es que moltes mancances, 
respecte lo que estipula les obligacions de les parts, es a dir, no diu clarament quina es la obligació 
de l’ajuntament i quina es la obligació de la federació valenciana i espanyola i per eixe motiu 
l’ajuntament esta abonant de forma puntual el manteniment de llum, i alguna despesa mes que 
segons diu el propi informe redactat per el departament de patrimoni, per lo tant, el ajuntament esta 
pagant el manteniment del camp de quatre camins? El deuria de contestar que no tot, si no allò que el 
informe es permet abonar. 

La segona pregunta; el ajuntament es qui paga el manteniment subministrament dels local 
municipals cedits a entitat associacions privades amb independència de la subvenció o ajuda que 
tinga? si no recorde mal, el ajuntament ara mateixa , si no recorde mal, parle de memòria i disculpeu, 
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te la cessió, ni ha un conveni de cessió del camp quatre camins un conveni de cessió a la associació 
malats de alzheimer i un conveni de cessió de la nau, als fester del sant Antoni, crec que no tinguem 
ningun altre tipus de cessió de local municipal,  en cap, en cada cas com en la normativa que el 
regula es una, pues se li abona, lo que la normativa permetis, la associació de alzheimer el conveni 
vostè el sap, i coneixedor que no se li paga cap de manteniment, de fet el problema que teníem en el 
subministrador elèctric, ja s’ha solucionat, i per lo tant, la associació de alzheimer esta abonant com 
no podia ser de altra forma el subministrament i en la resta de edificis pues conforme la normativa, jo 
com se que pregunta per quatre camins, no li paguem, el ajuntament no paga a les associacions 
privades el manteniment, es fa amb totes les entitats que tenen cedit un local municipal?, en totes se 
fa que el conveni de cessió, diu que se te q fer;  i si fora així es pagaria també a associacions 
privades sense ànim de lucre?, a vorer quant se faça la pròxima cessió, si es que es te que fer, de 
algun local municipal en el conveni de cessió, bo en el contracte de cessió se estipularà quines son 
les obligacions per part del ajuntament i quines son les obligacions per part del cessionari. I ja li he dit 
que el criteri del grup socialista jo no puc exposar-lo ací,  com a regidor de hisenda, sempre es paga 
lo que el regidor delegat de cada àrea signa i dec de dir que sempre amb el criteri a favorable del 
tècnic, per lo tant des de el departament de hisenda donat que la factura o la despesa es, se te que 
abonar, evidentment que ordene el pago, si no estaria enriquint a l’ajuntament en contra possiblement 
de un proveïdor local. 
 
 9.9. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 

 
 

El Sr. Pérez Pastor manifestant que, no se si contestar-te per que igual te ofenc, llavors. No 
estic valorant seriosament contestar-te per escrit, bo ni han algunes preguntes, a la primer pregunta si 
que puc facilitar-te la relació, la quantitat del gasto esta, la pots consultar en el departament de 
intervenció i els objectius son els mateixos que hi havia quant governava el partit popular, bàsicament 
els incentius que es paguen ara son els mateixos que es pagaven,  ni han pressupostos per a pagar 
incentius, el primer supost son aquells en els que el element de valoració determinant es el especial 
rendiment atenent com a conseqüència de determinats objectius. El segon supost, son aquells que el 
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element de valoració determinant siga la extraordinària activitat desenvolupada per l’empleat públic i 
el tercer supost, es aquell que en el element de valoració determinant, son l’interès, iniciativa, amb 
que el funcionari desenvolupa el seu lloc de treball, i no li agrada però vaig a dir-teu, açò es de una 
Mesa General de Negociació, que es va aprovar en el dia 23 de febrer del 2011 i que presidia el 
senyor Alcalde Ricardo Cardona Molla. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que, a la primera m’has dit que en contestes per escrit.

  
El Sr. Pérez Pastor manifestant que, si. 
 

 9.10. PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 

 
 
 

El Sr. Pérez Pastor manifestant que, considere que esta pregunta deu de anar dirigida al 
regidor de patrimoni i per tant no vaig a contestar-la.  

 
El Sr. Orea Pedraza assenyalant que, si l’Alcalde ho veu… 
 
El Sr. Alcalde manifestant que, si, avant. 
 
El Sr. Orea Pedraza assenyalant que, a vore, torne al discurs anterior, no vull allargar-me, se 

que me allargui mol, tu sap que ni ha un conveni de sessió dels quatre camins i que es prou deficient, 
no es per que es fera en la etapa anterior, si no per que evidentment això heu fan els tècnics i no els 
polítics, però es prou deficient i te moltes, moltes mancances, com he dit abans, la situació 
administrativa de la concessió del servei de bar, el problema es que actualment en el contracte de 
sessió, en el  conveni de sessió que i ha  l’Ajuntament no te cap de poder de decisió de que es fa 
dins, mentre es faça una activitat esportiva lògicament com a prioritària, no anem, no es va a 
consentir, ni el conveni marca un altra possibilitat.  
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Quina es la ordenança reguladora de la publicitat que ni ha instal·lada en el camp de futbol? 
Pues no, jo no se si i ha una ordenança, per que no me consta que hi haja ordenança de publicitat a 
nivell municipal, però en al camp de futbol, i ha part de la publicitat que esta dins del camp i per lo 
tant, nosaltres no podem dir res, i hi ha part, si no recorde mal, que inclús esta en propietats privades, 
per lo tant deu de ser la propietat privada la que l’admeta o no, tindre, suportar publicitat en el seu..., 
però torne a dir-te, en general per desgracia tenim un conveni, que jo se que el regidor d’esport esta 
intentant modificar, resoldre, o que al final retorne el camp de futbol al poble i, se esta treballant, jo se 
que se esta treballant des de el primer moment però per desgracia no podem fer molta cosa. 

 
9.11. PREGUNTA IN VOCE DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  justament quant tornava de l’Ajuntament he vist en el 

camí de la palmera que havien uns treballadors en material, entenc que serien de l’Ajuntament en 
bufadores i això i he vist que no portaven, no anaven equipats en roba laboral, llavors la pregunta era, 
si se havia donat roba laboral a tots els contractats i si es fa un control de que tots els empleats que 
estan contractats utilitzen aquesta roba?. 

 
El Sr. Alcalde assenyalant que, en principi tot i que comprendràs que dec de fer la pregunta 

al capatàs de la bridada, per saber si eixe personal era nostre, entenc que si que deu de ser, deu de 
ser del conveni dels agrícoles, que em rebut  25 persones aquest any, dues mes que l’any passat i 
estan ja fent tasques, des de esta mateixa setmana, des de la setmana passada, estan fent ja 
tasques del manteniment del mon agrícola al nostre poble, des de vials, camins, etc. i a tots ells se’ls 
va repartir equipament, el que no se, miraré a vorer en quina situació se troba i, òbviament si no heu 
porten actuarem per a que vagin equipats, gracies 

 
9.12. PREC GRUP MUNICIPAL REINICIEM CANALS. 

 

 
 
 
 
 9.13. PREC IN VOCE GRUP MUNICIPAL POPULAR. 
 

El Sr. Pérez García assenyalant que,  un es per a, relacionat a una pregunta que ha fet el 
grup Reiniciem, i va sobre el tema del camí de Aiacor i l’accés al col·legi de Vicent rius que ha sigut 
un motiu de controvèrsia política l’Ajuntament, no foren poques les critiques que vam rebre el anterior 
equip de govern, durant els anys de govern local del PP es va intentar abordar el problema, buscant 
la col·laboració de la diputació, de la generalitat, però diverses gestions amb aquestes institucions no 
van fructificar i vàrem iniciar actuacions a nivell local amb el objectiu de ampliar el camí facilitant així 
el transit per el mateix, a les hores el regidor de urbanisme, responent a una pregunta de compromís, 
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informava de diferents tràmits fets, encara que reconeixia que el problema no tenia una fàcil solució, 
es lo que tots sabem, s’havia identificat als propietaris de les parcel·les afectades per la possible 
ampliació del camí i manifestava que se estava buscant la figura jurídica que poguera permetre 
aquesta actuació. També des de Gent de Canals, el seu grup polític, insistia amb aquesta, tant a 
l’Ajuntament, com a les seues publicacions, sols faré una menció de un dels seus precs en el que 
emparant-se amb el veïns de Aiacor pregava al govern local que veguera la manera de solucionar el 
transit rodat i de vianants en aquest camí. Han transcorregut  mes de 3 anys des de que el governen 
vostès, i la situació entenguem que es la mateixa, continua següent un perill el pas de vianants per dit 
camí i en major mesura de escolars i familiars que a diari es desplacen al centre educatiu de Vicent 
Rius. 

Es evident que no ha sigut un problema prioritari per a vostès, a pesar de el que dien en algun 
dels seus programes electorals,  però estem convençuts de que tots els grups polítics desitgem que 
es solucione aquest problema i que  per fi es tinga un accés digne i segur al col·legi Vicent Rius i lo 
que demanaven es que si es podia, bo primer que tot, agrair-te la resposta que has donat abans i que 
si es podia tractar en la pròxima comissió informativa de urbanisme, pues tota la informació que has 
facilitat i que veiérem la possibilitat al pressupost 2019 es poguera contemplar una partida que 
entenguem es important, per ajudar a resoldre en la pròxima legislatura al problema exposat. 

 
9.14. PREC IN VOCE GRUP MUNICIPAL POPULAR. 

 
El Sr. Pérez García assenyalant que,  va relacionat amb el tema de la plantilla de personal. 

La plantilla de personal que acompanya al pressupost municipal de 2018, es contempla una plaça 
vacant de tècnic informàtic de sistemes, ens consta que una de les ultimes reunions celebrades a  la 
comissió paritaria per el equip de govern per a informar als seus membres que se anava a cobrir 
aquesta plaça mitjançant l’oportú concurs públic fent-se, lliurant, apreciant unes bases, per les quals 
hauria de regir-se aquest  concurs. A  l’endemà va començar a circular per diferents despatxos i fora 
de ells, la “rumorologia” de que possiblement les bases estaven teledirigides, tal vegada, el estil de la 
“rumorologia”  va fer canviar els plans del regidor delegat, per que en dos dies sense advertir-ho a la 
comissió paritaria el regidor delegat del personal, inicia una providència de data 15 del sis de 2018 
impulsant l’expedient per a la provisió de la susdita plaça però no per concurs públic si no mitjançant 
una comissió de servei. 

 
D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Municipal Compromís) abandona la sessió, no 

reincorporant-se a la mateixa, sent les 22:38 hores. 
 
El Sr. Pérez García contínua assenyalant que, es confirmava, la plaça anava a ser ocupada 

per la persona que s’havia parlat en els despatxos des de feia setmanes, la persona que ocupa el 
càrrec es funcionari de carrera de l’Ajuntament de Bellreguart i resulta que ocupa el càrrec de primer 
tinent d’alcalde per Compris en l’Ajuntament de la veïna localitat de Rotglà i Corberà.  

Vostè, senyor Alcalde deuria de fer prevaldre els principis constitucionals de igualtat, capacitat 
i mèrit, mitjançant la oportuna convocatòria, la opció triada per vostè, la que li va imposar algú no esta 
exempta de certa càrrega de subjectivitat, en un  informe de una comissió de experts es diu que es 
resolen en una parcialitat mitjançant proves raonables, o siga després de reconèixer que mols 
processos de selecció son rigorosos,  que es resolen amb imparcialitat, mitjançant proves raonables i 
amb un grau suficient de transparència, afegia que també cal ser conscient que altres processos de 
selecció no reuneixen aquestes característiques, be per que manquen de suficient publicitat i 
transparència, be per que no se obtén la garantia d’exigies de igualtat entre els aspirants o per altres 
causes que conduïssin a discriminacions i preferències  inalterats i favoritisme de diferents tipus, les 
raons humanitàries en les quals alguns tracten de justificar aquesta comissió se serveis, encara que 
no son mes preables no justifiquen el procediment utilitzat. Encara que la igualtat de oportunitats   
estiga mes allà de Canals, també en el nostre poble ni han persones de un o altre sexe, capacitades, 
interessades, o que hagueren pogut estar interessades a ocupar aquest lloc de tècnic informàtic, li ho 
assegure. 

Tal vegada algun dels nostres veïns i veïnes poguera  haver ocupat aquesta plaça en 
igualtats de oportunitats, però no es la raó limitaria intentar ocupar el lloc, perdó, però vostè els a 
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tancat aquesta possibilitat, lo que preguem es que en pròximes ocasions, s’intenti fer prevaldre els 
principis constitucionals de igualtat, capacitat i mèrit, i que es traguen les bases, les places a concurs 
públic. 

 
El Sr. Alcalde assenyalant que, m’haver-a agradat que es fera açò com a pregunta, per a 

poder-te contestar. 
 
 
I no havent més assumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 

vint-i-dos hores i quaranta minuts del dia dotze de juliol de dos mil divuit. 
 
 
L’ Alcalde           El Secretari 

 
 
 
 
-Ricardo Requena Muñoz-      -José Mª Trulll Ahuir- 
 

 

 

 


